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Antal svar: 28

Eventuelt öppnande av Nästansjö skola F-3 FSK



  Eventuelt öppnande av Nästansjö skola F-3 FSK

Den här undersökningen har totalt 28 respondenter och en svarsfrekvens på 0%.

Undersökningen utfördes från 2024-01-11 till 2024-01-28.

Den här rapporten visar resultaten för de 28 respondenter som uppfyller filtervillkoren i filter.

Rapporten skapades 31-01-2024 11:09:46.
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  Eventuelt öppnande av Nästansjö skola F-3 FSK

Absoluta tal %

5 22%

8 35%

4 17%

9 39%

4 17%

1 4%

23

2019

2018

Ack. svar

3 Mitt/Mina barn är födda år:

2023

2022

2021

2020
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  Eventuelt öppnande av Nästansjö skola F-3 FSK

Absoluta tal %

19 83%

4 17%

23

Förskola på tätorten

Ack. svar

4 Var går ert/era barn i förskolan idag

Tranan
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  Eventuelt öppnande av Nästansjö skola F-3 FSK

Absoluta tal %

0 0%

21 91%

2 9%

23

Vet inte

Ack. svar

5 Tror du att ert/era barn kommer att börja i Nästansjö skola om 

den öppnas igen?

Nej, det tror jag inte

Ja, det tror jag
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  Eventuelt öppnande av Nästansjö skola F-3 FSK

Ett barn.

100%

1

Vi skulle vilja att båda våra 2 barn går där

1

Ett

1 barn skulle det vara aktuellt för

2

2st

2 stycken 

2 av 2 barn

Båda två

2 stycken 

1 barn

Båda två.

3 

Barnet vi har idag och får vi fler i framtiden så skulle dom också få gå där

1st

Alla, for vi fler i framtiden så även dom

Två stycken.

Ett barn.

6 Hur många av ert/era barn skulle det i så fall var aktuellt för att 

gå i Nästansjö skola om den öppnas igen?

Svar

Mitt barn skulle absolut gå där!
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  Eventuelt öppnande av Nästansjö skola F-3 FSK

Kommer det att finnas fritids?

Vi skulle vara väldigt positiva till att våra barn får fortsätta att gå skola i Nästansjö 

efter de gått klart på sin förskola tranan. 

Vi hoppas att en F-3a ska öppna, vi håller tummarna 

Att små barn får gå i byaskolor som inte har flera hundra elever är den absolut bästa 

skolgången. Dessutom finns lokalerna och är redan uppvärmda så att det skulle 

spara nått annat än lärarkostnaden är löjligt.

Skulle kännas väldigt bra med nyöppning av Nästansjö skola. Våra två barn skulle 

definitivt gå där, tryggt för barnen att gå skola där dom gått förskola och har 

kompisar sen tidigare. Mindre långa dagar för barnen då dom skulle slippa åka buss 

till och från Vilhelmina för att istället åka halva vägen.

Nu när hela skolan är lika uppvärmd och i drift som före nedläggningen så tycker jag 

väl att det är rimligt att bedriva verksamhet i hela byggnaden och drivet hos 

kommunen att lägga ner alla bya skolor är ju bara dumheter när det inte finns 

tillräckligt med plats i vilhelmina tätort förutom i barack byggnader som nog inte är 

gratis att hyra. Samt att lärandet blir sämre med större klasser 

Men ja, så otroligt klokt ifall det blir en Ftrea i nästansjö. Det skulle vara fantastiskt. 

Det skulle mina två barn och vi som familj må otroligt bra av. 

7 Övriga kommentarer

Svar

Det skulle betyda mycket för barnen, och byn, om Nästansjö får tillbaka skolan!

Jag hoppas av hela mitt hjärta att detta kan leda till en återöppning av nästansjö 

skola!
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  Eventuelt öppnande av Nästansjö skola F-3 FSK

Antal svar: 28

Antal inbjudna respondenter (via e-post): 0

Procentandel svar: 0%

Utförd av: Lillan Lakkafjell (lillan.lakkafjell@vilhelmina.se) 

Organisationsnamn: Vilhelmina kommun

Utförandedatum: 31-01-2024 11:09:46
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